
Mötesprotokoll
JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2023-05-09

§ 1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl. 08:04

§ 2 Närvarande ledamöter
Hassan Othman Alkady, ordförande

Arta Ekman, kassör

Filippa Sundström, sekreterare

Marie Rask, chefredaktör

Tilda Ramstedt, utbildningsansvarig

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

Füreya Ek, kommunikationsansvarig

Beatrice Gustafsson, näringslivsansvarig

Emil Bertilson, näringslivsansvarig

§ 3 Val av mötesordförande
Hassan Othman Alkady väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare
Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare
Hassan Othman Alkady och Emil Bertilson väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs.



§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll
Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-05-02).

§ 8 Varvet runt
Ordförande
Ordförande har varit i Örebro på JURO-möte och på bal. Under JURO-mötet arbetade
arbetsgruppen som han tillhör med en debattartikel inom psykisk hälsa på juristprogrammen.
Målet är att artikeln ska vara klar i slutet av maj och publiceras nästa termin. Han har också
haft budgetmöte med kassör, varit på GAIUS kick-off, haft möte med N&FA generalerna om
nollningen och haft kontakt med en eventuell stödperson (vidare information finns under
egen punkt).

Kassör
Kassör har reviderat budgeten och haft möte om GAIUS budget.

Sekreterare
Sekreteraren har varit i Stockholm för att närvara på Svenska Juridiska Mästerskapen (SJM)
tillsammans med de deltagande för Göteborg och sitt utskott. Hon har även tagit ikapp arbete
med protokollen.

Chefredaktör
Chefredaktören har fått leverans av det nya numret av Rättstrycket igår och hon är jättenöjd
med resultatet. Biljetterna till releasefesten har också sålt slut.

Utbildningsansvariga
Utbildningsansvariga har haft EDUC-möte där alla utbildningsansvariga för de olika
föreningarna på skolan samlas hos kåren. Under mötet diskuterade de att det tar för lång tid
innan skolan agerar när de ber om hjälp och att detta börjar bli tröttsamt. De diskuterade även
speak-up week och allt runt denna vecka är nu spikat. De var även med i Örebro och
närvarade på JURO-mötet och balen.

Evenemangsansvariga
Evenemangsansvariga har haft diplomering i helgen. De är väldigt nöjda med dagen och
kvällen.

Kommunikationsansvarig
Kommunikationsansvarig har uppdaterat mötesprotokoll på hemsidan, publicerat bilder på
Instagram och haft den sista Instagram take-overn.

Näringslivsansvariga
Näringslivsansvariga har haft ett event hos NORMA och svarat på mail.

[Arta Ekman anländer kl. 8.11]



§ 9 Varvet runt arbetsgrupper
Arbetsgrupp: Järnbalk
Arbetsgruppen ska ha möte idag efter styrelsemötet.

Arbetsgrupp: 5-kamp
Arbetsgruppen är pausad då 5-kampen är förflyttad till efter sommaren.

Arbetsgrupp: Ekonomigruppen
Arbetsgruppen ska ha möte snart och ska då fortsätta att titta på möjligheter som kan leda till
ökade inkomster för JF.

§ 10 Info: Releasefest

Chefredaktör berättar att hon har bokat catering inför releasefesten men att det bara är en

person som kommer att närvara från catering-företaget. Hon undrar därför om styrelsen kan

tänka sig att hjälpa till med serveringen. Hon frågar även styrelsen om hon kan få

logistikhjälp inför kvällen. Styrelsen hjälper gärna till för att kunna underlätta för henne.

§ 11 Diskussion: Utdelning av Rättstrycket

Chefredaktör berättar även att hon tänkt dela ut kaffe och fika på skolan på fredag för att

uppmärksamma och dela ut det nya numret av Rättstrycket. Hon frågar resterande styrelse

vilka förhållningsregler som gäller för att dela ut kaffe. Näringslivsansvariga berättar att de

haft möte med Handelsrätten och att man ska köpa av dem för att få dela ut inne på skolan.

Styrelsen fortsätter att diskutera cafeterians ställning på skolan och vilka för- och nackdelar

det finns gällande deras ställning. Näringslivsansvariga ska titta vidare på detta för att

styrelsen ska få mer information kring vad som faktiskt gäller.

§ 12 Information: Stödperson

Ordförande berättar att han mailat till inspectorerna och frågat om hjälp för att hitta en ny

stödperson. JF:s proinspector, Zuzan Ismail har skickat förslag på en ny stödperson som

jobbar som advokat på Lindahl och ordförande ska prata med henne idag. Ordförande ska

även kolla vidare på att hitta en stödperson som arbetar inom humanjuridik men det blir ett

projekt längre fram.

§ 13 Beslut: Budget



Kassör går igenom den reviderade budgeten för styrelsen. Styrelsen fick ta del av den innan

veckomötet för att kunna ta ett välgrundat beslut.

Styrelsen går till beslut att:

godkänna budgetförslaget

Enhälligt 11/11

§ 14 JF-klaga

Det har inkommit en JF-klaga som handlar om att det dröjt länge innan protokollen har

publicerats på hemsidan senaste tiden.

Styrelsen tar på sig ansvaret men vill även lyfta att JF är en ideell förening med studenter som

lägger ner tid på detta arbete när man har tid och möjlighet. Varje protokoll går genom flera

ledamöter som har olika arbetsbelastning under olika perioder. Senaste tiden har det varit

mycket, både skolarbete men även annat arbete inom Juridiska Föreningen för alla poster som

därmed har behövts prioriterats.

§ 15 Övrigt
Inget övrigt tas upp.

§ 16 Nästa möte
2023-05-16 kl. 08:00-09:00.

§ 17 Mötets avslutande
Mötet avslutas kl. 09:10

Hassan Othman Emil Bertilson

Hassan Othman (23 maj 2023 09:10 GMT+2) Emil Bertilson (23 maj 2023 11:31 GMT+2)
Emil Bertilson
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